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Inleiding:  Armoedefonds
Het armoedefonds verzorgt al jaren in de voormalige gemeente Uden allerlei activiteiten 
voor kinderen die in armoede opgroeien. Waaronder muntjes voor de Udense kermis, 
kinderfeestje, kinderfilms en een kerstdiner. Wat erg welkom en belangrijk is voor kinderen 
die in armoede opgroeien. Ze hebben het immers al zwaar genoeg over het algemeen en 
daarom is zo’n extraatje des te belangrijker.
 
Het armoedefonds Uden ontvangt vanuit het Sociaal Domein van de gemeente Maashorst 
dit jaar nog een budget van €20.000,- zoals ze elk jaar in de voormalige gemeente Uden 
ontvingen.
We hebben signalen vanuit het armoedefonds gekregen dat zij dit jaar aan dit budget 
tekortkomen. De reden hiervan is:
•Door het stijgende aantal kinderen in de armoede zijn er momenteel veel extra aanvragen.
•Er zijn tevens veel aanvragen vanuit de voormalige gemeente Landerd binnen gekomen, 
waarop ze hebben geanticipeerd. 

Vragen:
Graag zouden we van de wethouder willen weten of zij hiervan op de hoogte is? Zo ook of 
de wethouder het met de SP eens is dat het armoedefonds geen onderscheid moet gaan 
maken tussen de voormalige gemeente Uden en voormalige gemeente Landerd?
Is de wethouder bereid om het budget hierop aan te passen?
 
Uiteraard is de wethouder op de hoogte van het groeiende aantal kinderen dat in de 
armoede opgroeit. Is de wethouder bereid om ook hier het budget op aan te passen?
 
Heeft de wethouder mogelijkheden dit op korte termijn te regelen, liefst voor deze kerst.
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